
7 NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS

I demana que conste en acta que les reines van en representació de les 
Coves, i les Coves està representada per l’Ajuntament.

Es torna a entaular discussió i el Sr. Alcalde imposa silenci.

12/ La Sra. Montull Rodrigo demana que se li diga al cap de l’oposició 
Sr. Zaragozà Muñoz que faça arribar a l’ajuntament el projecte de refor-
ma de l’escola que li han dit que va ensenyar en uns dels mítings durant 
la campanya electoral.

El Sr. Zaragozà Muñoz respon que era un projecte de reforma de 
l’escola de música.

La Sra. Montull diu que en representació del Consell Escolar s’han 
reunit tres vegades amb el director territorial, Sr. Baila, i no hi ha cap 
projecte de reforma del col·legi públic.

Insistix el Sr. Zaragozà que en la campanya electoral va parlar de refor-
ma de l’escola de música.

La Sra. Montull diu que com l’hi ho van dir, per això ho pregunta.
El Sr. Zaragozà diu que no s’hauria d’entrar en la dinàmica del que es 

diu, que li ho pregunte a ell directament.

13/ El Sr. Viol Zaragozà diu que com Miguel ha demanat si s’havien fet 
contractes laborals a les monitores de natació, pregunta si el Sr. Alcalde 
ha vist contractes laborals d’anys anteriors de les monitores.

El Sr. Alcalde respon que no.
El Sr. Zaragozà diu que se’ls van fer contractes administratius.
El Sr. Viol diu que el Sr. Zaragozà va preguntar per contractes laborals, 

i que vol que conste en acta perquè no hi haja confusions. 
14/ El Sr. Viol Zaragozà demana al Sr. Alcalde que informe al poble 

de com està la tramitació del concert previ del Pla General d’Ordenació 
Urbana, perquè l’oposició diu a la televisió que nosaltres ho estem para-
litzant, és cert? o  com està?

El Sr. Alcalde diu: Desprès de consultar amb la Direcció d’Urbanisme 
de Castelló el Director Territorial Sr. Renau ens va dir que van retornar 
el concert previ perquè no s’havien resolt les al·legacions  que es van 
presentar en el seu moment.  Així que nosaltres no tenim cap culpa de la 
paralització d’aquest concert previ.

El Sr. Zaragozà diu que si no es van aprovar en el ple com s’havien 
d’enviar.

El Sr. Alcalde diu que ho van enviar sense resoldre les al·legacions i 
per això ho van tornar, que s’haurien d’haver resolt abans d’enviar-ho.

El Sr. Zaragozà diu que en el ple es va deixar damunt de la taula la 
resolució de les al·legacions del concert previ.

El Sr. Alcalde diu que llavors no entén perquè es va enviar a la Conse-
lleria si no estaven resoltes.

El Sr. Viol diu que no entén perquè el Sr. Zaragozà diu que són ells els 
que ho han paralitzat. 

El Sr. Zaragozà diu que es pot veure en les actes qui ho paralitza.
El Sr. Viol diu que els papers ho demostren.

A continuació el Sr. Alcalde dóna per conclòs el Ple i alça la Sessió, a 
les vint-i-dos hores i cinquanta i cinquanta minuts, de la qual cosa jo, el 
secretari, done fe.

ACTA DE LA SESSIÓ  EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA PER 
L’AJUNTAMENT PLE EN PRIMERA CONVOCATÒRIA, EL DIA 
11 DE SETEMBRE DEL 2007.

ASSISTENTS:
SR. ALCALDE-PRESIDENT:
D. JACOBO LUIS SALVADOR SERRET 
SRS. REGIDORS:
GRUP JNP:
D. GUSTAVO VIOL ZARAGOZÀ
D. JUAN JOSÉ SALES SALES
SRA. ESTEFANÍA MONTULL RODRIGO
D. HÉCTOR RIPOLLÉS GASCÓ
GRUP POPULAR:
D. MIGUEL ZARAGOZÀ MUÑOZ 
SRA. CRISTINA ORIENT JULIÁN
D. JUAN ZARAGOZÀ JULIÁN

D. ANDRÉS SALES MUÑOZ
SR. SECRETARI-INTERVENTOR:
D. JOSÉ JUAN POZO RIVAS. 

Reunits  els senyors que es diu al marge, que suposen la totalitat  del  
Ple,  a fi de celebrar  Sessió  Extraordinària  i pública,  de  l’Orde del 
dia de la qual se’ls ha notificat  en  legal forma.  En el Saló de Sessions 
d’aquest Ajuntament, en primera convocatòria,  sota  la  presidència   del  
Sr.  Alcalde, D. JACOBO LUIS SALVADOR SERRET, a les vint-i-dos 
hores i trenta-cinc minuts s’obri la Sessió per a tractar del següent:

ORDE DEL DIA

1r. APROVACIÓ  DE  L’ACTA  DE  LA  SESSIÓ   ANTERIOR. Pregun-
tats  els  presents  pel Sr. Alcalde si  algun  té alguna observació  que  fer  
a l’Acta de la  Sessió de data 31 de juliol, de l’esborrany del qual se’ls ha 
entregat còpia,  tots manifesten la seua conformitat pel que es considera 
aprovada per unanimitat i serà transcrita el llibre d’actes del ple.

2n. SOL·LICITUD D’INCLUSIÓ D’OBRES EN PLANS PROVIN-
CIALS PER Al 2008. S’exposa al Ple que el dia 15 finalitza el termini per 
a la sol·licitud d’inclusió d’obres per al Pla Provincial d’Obres i Serveis 
per al 2008.

Es dóna compte de les obres que es proposa sol·licitar.
El portaveu del Grup Popular Sr. Zaragozà Muñoz demana que conste 

la seua protesta perquè no estava disponible tota la documentació d’aquest 
assumpte, però que pesar d’això el seu vot serà favorable, perquè creuen 
que ja fa mesos que els veïns esperen que es facen aquestes obres i que és 
necessari que s’asfalten ja els camins de totes les masies.

A requeriment del Sr. Alcalde informe la Ple que la falta de documen-
tació està motivada perqué l’Arquitecte no ha tingut temps d’acabar la 
redacció de tots els projectes.

El portaveu del Grup JNP Sr. Viol Zaragozà diu que és cert que 
l’Arquitecte no ha pogut portar a temps els projectes, que té raó el grup 
popular, però que li pareixeria bé que explicaren les vegades en què ha 
passat el mateix i no estava la documentació completa. Que el vot del seu 
grup és a favor.

Sotmesa la proposta a votació, s’acorda per unanimitat:

1/ Sol·licitar la inclusió en la Convocatòria de PLANS provincials 
d’Obres i Serveis per a l’any 2008 de les obres següents:

1/ Per al Nucli Urbà ALBERG EN C/ DESEMPARATS, 3a FASE.
2/ Per a nuclis disseminats:
Per al Mas en Rigueres l’obra PAVIMENTACIÓ I ADEQUACIÓ DEL 

MAS DE MORERAR.
Per al Mas en Ramona l’obra PAVIMENTACIÓ I ADEQUACIÓ MAS 

DE LA PUNTA.
Per als Terrers Blancs PAVIMENTACIÓ I ADEQUACIÓ MAS DE 

MALAGANA.


